
Mariola Gawlorvska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclar,r,e k 25 .06.20 1 9

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

zwracam sig z uprzejm4 prosbq w imieniu mieszkaricow

woclawka o rozwazenie zbudowania ronda po obu stronach

mostu stalowego im. Marszalka Edwarda Rydza-smiglego.

W poprzedniej kadencii sugerowalam zbudowanie ronda po stronie
zawiila, mieszkaricy uwazasq, ze mazliwe sa nieduze ronda po obu
stronach mostu. w wielu miastach inwestycje takie zapewnily
plynno$i ruchu i bezpieczefstwo w takich strategicznych miejscach.
obecnie natgzenie ruchu, korki wskazuia na potrzebg poszukania

nowych rorwi4zafr. Most jest wazng przepraw? przezwislg, dlatego
potrzebne jest natychmiastowe dzialanie w tej sprawie.

uprzejmie proszg pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.


